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INTERPELLATION TILL STATSRÅD

Till utbildningsminister Johan Pehrson (L)

2024/25:613 Höjning av studiebidraget för gymnasieelever

Regeringen har presenterat sin vårändringsbudget, och regeringen väljer fortsatt 
att prioritera höginkomsttagare före barn och unga. Regeringen har valt att inte 
höja barnbidrag och studiebidrag för gymnasieelever i någon av sina budgetar. 
Vårändringsbudgeten saknar även den en höjning av barn- och studiebidrag. 

Det är möjligt att göra andra prioriteringar, och vi socialdemokrater har på olika 
sätt lagt förslag för att stärka gymnasielevers ekonomi under de senaste åren. 
Gruppen gymnasielever har sett sina 1 250 kronor i månaden förlora stort i 
värde. Då är det rimligt att regeringen agerar och höjer beloppet. Om vi 
socialdemokrater hade fått bestämma och vår budget gått igenom hade landets 
gymnasielever fått 1 450 kronor i månaden. Det är en fråga om prioritering. 

Därför vill jag fråga utbildningsminister Johan Pehrson:

 

1. Har ministern agerat för att öka stödet till gymnasieelever i arbetet med 
vårändringsbudgeten?

2. Vad avser ministern i stället att göra för att stärka gymnasieelevers 
ekonomi?

3. Kommer ministern att arbeta för att öka gymnasieelevers studiebidrag 
kommande år?

………………………………………

Niklas Sigvardsson (S)

Från Riksdagsförvaltningen
2025-04-16
Besvaras senast
2025-05-06
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Överlämnas enligt uppdrag

Gergö Kisch


